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Voorwoord van de interim-voorzitter 
 
Het jaar 2023 is alweer voor de helft gaande als u kennis neemt van mijn voorwoord tezamen met de 
publicatie van ons jaarverslag. We hebben wederom geprobeerd er een goed leesbaar geheel van te 
maken om u als lid op de hoogte te brengen van onze werkzaamheden en behaalde resultaten.  
 
Terugkijkend op de voorgaande periode valt er een aantal zaken op die als een rode draad door onze 
behaalde resultaten en dagelijks functioneren liepen: onderbezetting van het bestuur en lange 
complexe vraagstukken. 
Mede door meerdere onvoorziene bestuurlijke veranderingen binnen de BbB hebben wij voor enige 
uitdagingen gestaan dit jaar waardoor we niet als voltallig bestuur aan alles optimaal gehoor konden 
geven.  
Echter hebben we onlangs nieuwe aspirant leden mogen verwelkomen waardoor we langzamerhand 
naar een volle bezetting kunnen blijven groeien. 
 
Daarnaast zijn we veelvuldig in gesprek geweest met meerdere direct en indirect betrokken instanties 
(Provincie Groningen, Projectbureau Blauwestad, Gemeente Oldambt, Waterschap Hunze & Aa’s) 
omtrent terugkerende hoofdthema’s zoals verkeersveiligheid, overlast bouwverkeer, vandalisme, 
onderhoud waterwegen en ontwikkelingen Blauwestad. Deze gesprekken leiden niet meteen tot een 
oplossing/ gewenst resultaat gezien de aard van het onderwerp, de verschillende belangen, 
verwachtingen, invalshoeken en mandaat van de betrokken organisaties. Het zijn ook trajecten van de 
lange adem. 
 
Om dit laatste verder toe te lichten willen nogmaals benadrukken wat onze rol is. De BbB is er voor de 
bewoners van de Blauwestad om hen te faciliteren bij het verbeteren van hun leef-en woonklimaat. 
Daarbij wil de BbB een aanspreekpunt zijn voor de bewoners en een gesprekspartner zijn voor de 
gemeente/andere overheden/ initiatiefnemers als het gaat om bewonersbelangen/leef- en 
woonklimaat en zal de BbB alert zijn, met hulp van bewoners, om te reageren als deze in het geding 
zijn. Duidelijk mag zijn dat wij als betrokken partij niet beslissingsbevoegd zijn, maar proberen middels 
transparante samenwerking, directe en open communicatie en daar waar nodig extra druk op de zaak 
te zetten om zo tot een positief resultaat te komen.     
 
Tot slot wil ik met u delen dat onze vereniging er goed voor staat in zowel financiële zin als wat betreft 
de groei van het aantal leden wat momenteel op 212 staat. Maar voor de nabije toekomst moeten wij 
wel een beroep op u blijven doen, want het gaat niet allemaal vanzelf in een vereniging.  
Wij zoeken nog steeds vrijwilligers om toe te treden tot onze werkgroepen en bestuur zodat we ons 
nog meer en beter kunnen inzetten de volgende periodes.  
  
Geen bewonersbelangen vereniging zonder haar leden & vrijwilligers. Goed dat u erbij bent. 
 
 
Namens het bestuur, 
 
 
 
 
Ine Dijks 
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1.  Verslag van het bestuur 
 
Net zoals voorgaande jaar willen we refereren naar het document “Toekomstvisie Blauwestad, 
Meerland en Ekamp in 2030' waarin de door de bewoners gewenste ontwikkelingen voor de komende 
jaren zijn vastgelegd. Het document is wederom gebruikt als leidraad om de hoofdthema’s met 
activiteiten te bepalen voor 2022 - 2023.   
Hieronder kunt u deze activiteiten terugvinden tezamen met een korte toelichting omtrent stappen die 
zijn gezet met het behaalde resultaat.  
 
 

1.1  Activiteiten 2022 
 
Start innen van contributie 
Op de algemene ledenvergadering van 13 juni 2022 is met meerderheid van de stemmen  
besloten om €10,- contributie per adres per jaar te rekenen. Het geinde geld zal worden besteed aan 
het organiseren van onze algemene leden vergadering wat we graag willen blijven doen voor onze 
leden. Naast de kosten voor het huren van een locatie willen we ook graag onze leden voorzien van 
een hapje en een drankje. Kortom om dergelijke informatieavonden te behouden en te blijven 
organiseren is financiële armslag noodzakelijk.  
 
 
Schouw 2022 
Ook dit jaar hebben wij middels de mail en via directe communicatie met de bewoners een aantal 
punten meegekregen waar aandacht is geschonken tijdens de Schouw (zie route en hoofd 
aandachtspunten in afbeelding 1).  
Nu is het zaak hoe en wanneer dit verder wordt opgepakt want dat was niet altijd helder en 
transparant.  Zijn de bewoners die het dan vervolgens zelf moeten oplossen wat is gemeld voor en 
tijdens de schouw? Het bestuur van de BbB heeft bij de Gemeente dit neergelegd hoe serieus de 
schouw wordt genomen en hoe er met de acties wordt omgegaan tezamen met de terugkoppeling. De 
uitkomst hiervan is terug te lezen in het verslag van de schouw 
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Zwembad de Hardenberg 
Wij zijn lid van de vereniging Groninger dorpen en trachten ook omringende relevante initiatieven 
hierbij te steunen. We zijn hier actief mee bezig geweest ten behoeve van de BBB Zwembad 
Hardenberg. Enkele bestuursleden zijn bij het Hardenberg overleg geweest waar het opstellen en 
uitsturen van bezwaarschriften werd besproken. Het onderwerp is veelvuldig en gedetailleerd in het 
nieuws geweest en we zullen derhalve dit niet nogmaals opsommen in dit artikel. Echter hebben als 
BBB wel een standpunt meegenomen richting de Gemeente dat het hier niet alleen om de 
Hardenberg gaat maar ook andere sociale aangelegenheden zoals vergelijkbare openbare 
voorzieningen die uit de dorpen worden onttrokken. Daarnaast hebben we een financiële bijdragen 
geleverd vanuit onze algemene subsidie aan de Hardenberg ter hoogte van 1000 euro ten behoeve 
van het blijven bestaan van de zwembad. 
 
Aanpassingen rotonde de Blauwe Roos en connectie A7 
Een delegatie van de provincie was tijdens één van onze vergaderingen aangeschoven om meer 
helderheid te verschaffen omtrent de voorgenomen veranderingen aan de rotonde de Blauwe Roos. 
Vanuit het basisontwerp is bepaald om alles dubbelbaans te maken en onlangs zijn er meerdere 
opmerkingen en aanbevelingen meegenomen vanuit de inloopavonden om zo tot een definitief 
ontwerp te komen. De belangrijkste en relevante veranderingen zullen zijn: Vanuit de Blauwestad is 
het mogelijk om via een tweede baan naast de rotonde meteen door naar de A7 richting Groningen te 
gaan. Een extra rotonde zal worden gerealiseerd ter vervanging van de huidige T splitsing naar de 
manege toe. Vanuit deze nieuwe rotonde zal er geen directe verbinding komen met de A7 vanuit de 
richting Blauwestad. Echter zal de situatie bij een openstaande brug nog steeds voor knelpunten 
kunnen zorgen, maar zal het verkeer sneller doorstroom vinden door middel van de dubbele rotonde. 
De start van de werkzaamheden is afhankelijk van de aanbesteding. De planning hiervan is dat in 
Oktober de gunning wordt toegekend om zo volgend jaar Mei te gaan starten. Het is een traject met 
meerdere partijen waardoor het een complex project is. Voor de andere wegen (parallelweg) zal extra 
belasting worden verwacht. Dit wordt meegenomen in het plan om dit te ondervangen/ invulling te 
geven om het oponthoud te minimaliseren. 
 
 (bouw)overlast 
Een van de onderwerpen die meerdere malen is aangekaart en wat vermoedelijk en spijtig genoeg 
door zal blijven gaan de komende jaren. Indien er overlast is, is het zaak dat u als bewoner de 
gemeente (algemeen nummer) belt. Na kantooruren is het zaak om de politie te bellen inzake de 
bouwoverlast. Het is zaak om dit blijven te melden. Verder zijn er afspraken gemaakt met de 
aannemers om materiaal niet op de weg te laten staan wat een blokkade kan vormen. Naast 
bouwoverlast hebben we ook te maken met andere soorten van toenemende overlast door 
vandalisme en agressie vanuit hangjongeren.  
Er werd gevraagd door de bewoners om vanuit het bestuur een brief te sturen naar de gemeente en 
eventueel naar de provincie met het bericht dat de BOA bezetting niet evenredig meegroeit met het 
aantal inwoners en aantal incidenten. De brief is verstuurd en een eerste reactie naar veelvuldig 
aandringen zal worden gedaan middels een vergadering op het Gemeentehuis nader te bepalen in 
Augustus. 
Wij zullen de terugkoppeling hierop zo spoedig mogelijk kenbaar maken. 
 
Onderhoud Speeltoestellen en terrein   
Het was onduidelijk welke instantie nu verantwoordelijk is voor het onderhoud van de speeltuin in de 
Blauwestad Het Park. Derhalve hebben we om de tafel gezeten met de Gemeente en het 
projectbureau de Blauwestad om dit te verhelderen. Het hele gebied is van de gemeente Oldambt die 
ook de paaltjes erin heeft gezet om het terrein heen. Echter het onderhoud van het terrein zelf komt 
nu voor de rekening van de bewoners van het Park. De speeltoestellen worden elk jaar gekeurd en 
onderhouden door het Projectbureau Blauwestad. Later zal dit onderhoud en het uitvoeren van kleine 
reparaties worden overgedragen naar de gemeente 11. Tot slot staat veiligheid op één en als 
toestellen en/of het terrein als onveilig worden beschouwd, dan bestaat de mogelijkheid dat de 
Gemeente hier actie op onderneemt door het te verwijderen van het toestel. Echter vervanging van 
een toestel zal dan voor rekening komen van de bewoners zelf. Kortom laten we met z’n allen ervoor 
zorgen dat het speelpark blijft bestaan voor onze jonge Blauwestadjers en andere kinderen. 
 
 
 
 



6 

  

 

Eenrichtingsverkeer Cantharel & Elfenbank 
Nog steeds rest vraag vanuit bewoners van het Park waarom op deze smalle wegen geen 
eenrichtingsverkeer wordt toegepast. Verwijzen naar richtlijnen ASV of ASVV zal hier duidelijkheid 
scheppen. De gemeente heeft hierop vanuit verkeerskundig perspectief een standpunt ingenomen op 
maximale bereikbaarheid. Wat inhoud dat het blijft bij tweerichtingsverkeer, maar wel noodzakelijk 
wordt geacht om verbreding van de weg te voltooien. Ook het projectbureau berust zich op het 
standpunt en meldt daarbij dat dit is overgedragen aan de gemeente. 
Voorheen waren deze wegen bestempeld als eenrichtingsverkeer maar dit besluit is al eerder 
genomen zodat het werd opgeheven. Echter dit besluit met onderbouwing is niet terug te lezen in enig 
document waardoor het vraagtekens oproept. Als bestuur zijn we nog in conclaaf met de Gemeente 
omtrent de planning van de verbreding en tot het creëren van een breder draagvlak om zo het huidige 
besluit mbt het eenrichtingsverkeer te heroverwegen. Duidelijk bleek dat het Projectbureau 
Blauwestad geen budget heeft gealloceerd voor het verbreden van de weg en aangegeven heeft dat 
het hele gebied Park is hand te haven op snelheid. Alles wordt 30km behalve de hoofdweg welke 
50km wordt gehanteerd. 
 
 
Bestemmingsplan 
Wij hebben gevraagd voor verdere toelichting omtrent de uitgevoerde wijzigingen die conflicterend 
kunnen zijn met het bestemmingsplan. Met name openbare voorzieningen die plaats maken voor 
huizen zonder openbaar karakter. Dit met name op het kleine eiland nabij Meerland. 
Volgens het Projectbureau is dit een misvatting want het eiland is niet bestempeld als een openbare 
voorziening en zal ten alle tijden bebouwd worden. Er is gepraat over een borg, met koetshuis en 
orangerie. Echter dit paste niet bij het gebied, waarna er een beeldkwaliteitsplan is gemaakt dat wel 
past bij het gebied en Oldambt. Enkele kernpunten met betrekking tot het herziende plan en 
uitgevoerde werkzaamheden zijn: 
-Beschoeiing was uitermate slecht en is vervangen.  
-Het eilandje gaat een nieuwe naam krijgen van oudsher tezamen met een straatje.  
-Het ontwerp van de huizen (renteniers villa) zal meer moeten aanspreken bij de geschiedenis van de 
Oldambt en dat moet terugkomen.  
-Het hele eiland wordt ook aangeplant met in het midden een pleintje.  
-Wordt richting het oude land aangesloten.  
-Voor het bruggetje komen twee dampalen. In die dam komt een vaarduiker welke wordt opgemetseld. 
-Het is openbaar en wordt geen afgesloten eiland.  
Verder werd medegedeeld dat het Beeldkwaliteitsplan (nog) niet openbaar is.  
 
Drijvende woningen 
De BbB werd ingelicht door enkele bewoners dat er mogelijke plannen waren tot het realiseren van 
drijvende woningen wat enig tumult teweeg heeft gebracht. De BbB is hierop in gesprek geweest met 
het projectbureau en het antwoord was duidelijk.  Er is geen plan voor de drijvende woningen. 
 
Investeringsagenda Ring Blauwestad 
Naast de bouw van woningen en verkavelingen zijn er meerdere voorgenomen investeringen gepland 
ten aanzien van het verbeteren van de recreatie in en om het gebied. Onderstaande afbeelding geeft 
de verschillende initiatieven weer waarbij we hieronder kort een toelichting voorzien.  
Project 1 verlenging van de blauwe loper naar Winschoten toe. 2. Het pontje bij het Riet is 
gerealiseerd. 3 Voetverbinding naar het Reiderwolde (5,9). 4,9 achter in Beerta een verbinding waar 
bezwaar door de aanwonende bewoners tegen is gemaakt. Kortom dit gaat niet door. Het fietspad 
Hardenberg is gerealiseerd. Punt 5,6 wat er nu is blijft hetzelfde. Er is een voetgangers pad 
(betonpad) en blijft “vooralsnog” voor voetgangers.  
1,1 zit in de portefeuille maar er is weerstand vanuit de bewoners. Komt eerst een inloopavond om te 
toetsen of er nog weerstand is (2e helft van het jaar). 1,6 Parallelweg zou een vrij liggend fietspad 
komen, maar dit is een No Go aangezien dit is bestempeld als een stiltegebied. Zijn wel gesprekken 
met de Fietsersbond om er een fietsstraat van te maken. 1,10B verbreden van het pad van 2 naar 3 
meter. (tbv schoolverkeer en makkelijker voor gladbestrijding). 4,5 verbinding naar het strand toe 
(dijkje met een vlonder). 1,7 de zwaaikom is gestart en er wordt beton aangebracht. De zwarte iconen 
zullen kanosteigers worden maar wordt nog geëvalueerd. Is opgenomen in de aanbesteding van de 
haven in het Havenkwartier.  2,11 eiland van boven (rondjes). Realisatie van een aanlegsteiger maar 
dit wordt nog afgewogen. 2,1 de Wissel en 2,28 de fitnesstoestellen voor de pier waren initiële ideeën. 
Echter hebben Dorpsverenigingen gezegd om dit geld te willen gebruiken ten behoeve van het 
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opknappen van de walvis (piratenboot). 

 
 
 
 
Waterplanten en maaibeleid. 
Meerdere gesprekken met meerdere partijen zijn er geweest omtrent dit veelbesproken onderwerp. 
Hoe houden wij de groei van de planten in toom zodat er geen hinder is voor de recreatievaart. Helaas 
is het zoeken naar een passende oplossing complex.  
Wij zijn uitgenodigd door de Provincie om deel te nemen aan het evaluatiegesprek tussen diverse 
partijen die buigen over dit onderwerp. 
Deze partijen waren: Provincie, gemeente, Zeilschool Hunninga, Jachthaven Beerta, van der Flier, 
Waterschap Hunze en AA , Rederij Pieter Dekker en BBB. 
Partijen konden aangeven wat als positief en als negatief is ervaren over de huidige situatie en de 
maatregelen die zijn genomen. Samengevat: 
De maaigeulen of vaargeulen waren niet altijd plantenvrij en de maairesultaten zijn elk jaar anders. 
Soms is er nagenoeg geen last van de waterplanten en soms wel. Echter dit jaar was er een extreme 
groei van met name fonteinkruid. 
Om dit te kunnen bestrijden wordt er gemaaid hebben wij begrepen dat in opdracht gaat van een 
combinatie. Op jaarbasis is er een budget van 225.000 euro beschikbaar, dit jaar is totaal 315.000 
euro uitgegeven door de partijen. Er wordt 40 uur per week door 2 grote boten en 1 kleine gemaaid. In 
totaal 1700 uur. Er wordt aangegeven dat er nergens zoveel gemaaid word. 
 
De vraag is of dit hogere bedrag ook gebudgetteerd kan worden voor volgend jaar (2023). 
Zo niet dan zal het gebied waar gemaaid zal worden, moeten worden aangepast, lees verkleind. 
De partijen zullen dan mogen aangeven waar gemaaid zou kunnen worden, waar de Provincie een 
uiteindelijke keuze zal maken. Tevens is het toepassen van graskarpers besproken, echter deze 
vissen vreten dan ook planten op die de beheerder graag wil houden i.v.m. waterkwaliteit en heeft als 
nadeel dat de kans op blauwalg vergroot wordt. 
 
Ook is geopperd door de BBB dat e.e.a. beter naar de bewoners moet worden gecommuniceerd. 
Echter hoe en wie dat gaat doen is verder niet besproken. 
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Later dit jaar is er opnieuw overleg geweest met de partijen waarbij ook het bedrijf Techmaps 
aanwezig was. 
Het bedrijf brengt de plantengroei beter in beeld, zodat er gerichter gemaaid kan worden. 
Daarnaast zal er half juli een app waterplanten beschikbaar worden gesteld voor eenieder. Daarop 
kan je zien waar gemaaid is en/of waar nog veel waterplanten aanwezig zijn. Het lost het probleem 
niet op, maar probeert iedereen op de hoogte te houden waar de probleemgebieden zijn.  
Tevens is bepaald dat de vaargeul voor het maaien de hoogste prioriteit heeft. 
Op de vraag of het niet beter is om de planten met wortel en al eruit te halen was het antwoord: niet 
doen want dan ontstaat fijnstof en dan is de kans op blauwalg veel groter en dat willen wij ook niet. 
Ook is besproken of de waterstand niet hoger kan, temperatuur gaat dan niet zo snel omhoog en het 
zonlicht moet een langere weg afleggen. Nadeel is dat dan de doorvaarthoogte bij de bruggen niet 
meer is als op kaarten is aangegeven. 
Al met al een complex en moeilijk probleem en wordt vervolgd. 
 
Ontmoet de raad   
Op 27 juni was Bewonersbelangen Blauwestad aanwezig bij “ontmoet de raad”. Daar hebben we een 
3-tal presentaties gegeven voor de aanwezige raadsleden en publiek. De opkomst van 
belangstellenden was groot die avond en ook alle raadsfracties waren vertegenwoordigd. Als eerste 
kwam de presentatie over ‘Verkeersveiligheid’ aanbod, waarin we de feiten en constateringen over de 
afgelopen jaren hebben aangegeven, onderbouwd met cijfers van metingen en alle inspanningen die 
BBB gedaan heeft om dit onderwerp onder voortdurende aandacht te houden. We hebben 
aangeboden om hierover in gesprek te blijven met gemeente en provincie en bij te dragen aan 
oplossingen om bewoners en bezoekers een Verkeersveilig gevoel te kunnen geven in de toekomst. 
Daarna werd ‘Vandalisme en Overlast’ gepresenteerd waarin we aan hebben gegeven met welke 
structurele problemen Blauwestad te maken heeft en kritische kanttekeningen geplaatst bij de aanpak 
van dit probleem en de onzichtbaarheid van handhaving. Tot slot was er een korte presentatie met 
vragen over de ‘Overdacht van provincie naar gemeente’. Na de overige presentaties en de 
zeepkistsessie was er gelegenheid om met raadsleden te praten over de onderwerpen van deze 
avond. Het netwerken hebben we als positief ervaren. Tijdens ons eerstvolgende bestuur overleg zal 
de VVD aanschuiven om met ons verder te praten over verkeersveiligheid. 
 
Toegewezen bijdragen voor activiteiten in 2022 – 2023 (leefbaarheidsgelden) 
Aanvragen voor subsidie zijn ook dit jaar besproken tijdens de bestuursvergaderingen waarbij het 
besluit aan de aanvrager na afloop word medegedeeld. 
Dit jaar hebben wij tot dusver de volgende subsidies verleent ten behoeve van wijk activiteiten en 
evenementen: 
Aanschaf partytent voor de Havenkwartier van 259 euro 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.  Activiteiten die in 2023 nog worden behandeld 
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Naast de doorlopende onderwerpen zoals in het voorgaande hoofdstuk is behandeld trachten wij 
onderstaande activiteiten ook nog af te ronden dit kalender jaar.  
 
Herziening van De toekomstvisie 'Blauwestad, Meerland en Ekamp in 2030 
Aan het einde van dit verslagjaar is het bijna drie jaar geleden, dat het bestuur van de BbB een 
onderzoek startte naar de veranderende behoeften van bewoners, die activiteiten en initiatieven 
ontplooien en de consequenties hiervan voor onze organisatiestructuur. 
De BbB wil zich beter positioneren in de 5 wijken en de meerwaarde van een lerend netwerk richting 
bewonersinitiatieven goed zichtbaar maken. Dit willen we doen door kennis ter beschikking te stellen 
en door middel van netwerkbijeenkomsten.  
 
 
Toewijzen van bijdragen voor activiteiten 2023 
Niet geheel in lijn met de boodschap inleiding van dit hoofdstuk, maar wel van belang om dit nogmaals 
te benadrukken. Er is nog steeds budget beschikbaar voor openbare activiteiten voor de bewoners 
van de wijken in de Blauwestad. Deze aanvragen kunt u indienen middels het contactformulier op 
onze website. Deze aanvragen voor subsidie komen op de agenda van de bestuursvergaderingen 
waarna het besluit wordt aan de aanvrager medegedeeld. 

 

Realisatie Kunstwerk met informatie borden.  
Tezamen met het projectbureau is er met een kunstenares een verkennend gesprek geweest om 
bepaalde gebieden in de Blauwestad te voorzien van informatieboden. Het idee is om de 
geschiedenis van het gebied / ontstaan op een plakkaat te drukken, vergelijkbaar bij de vesting in 
Bourtange (ridders met een plakkaat). Richtlijn om het te plaatsen eind van het jaar. Ontwerpen en 
voorstellen volgen. 
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3.  Reikwijdte van de BBB 
 
In het vorige jaarverslag hebben we de visie, werkwijze en doelen waar de BbB voor staat verder 
toegelicht. Derhalve zullen we dit algehele artikel opnieuw herhalen, maar wel kort de reikwijdte wil 
benoemen. Kortom wat kan en doet de BBB? 
 
-De BBB vraagt bij elke gelegenheid aandacht voor participatiemogelijkheden bij de verschillende 
instanties. Denk daarbij aan verkiezingsprogramma’s, beleidsontwikkeling, doorwerking, uitvoering en 
terugkoppeling (Bij voorkeur zo vroeg mogelijk in het (gemeentelijk) proces. 
-In de communicatie hanteert de BBB een escalatiemodel als zij dat nodig acht. De primaire ingang bij 
de gemeente is de verantwoordelijk ambtenaar en bij de provincie het projectbureau Blauwestad.  
-De BBB maakt afspraken over de samenwerking met de gemeente welke worden vastgelegd in een 
overeenkomst en gaat die samenwerking regelmatig evalueren. 
-De reikwijdte van de BbB is wat de leden verstaat onder hun leef- en woonomgeving, beperkt door 
wat wij met hen kunnen beïnvloeden. 
 

3.1  Bestuur 
 
Conform de statuten zal het bestuur bestaan uit een oneven aantal van ten minste 3 personen, 
waarbij er voorkeur is van maximaal 2 personen per woongebied vanuit de Blauwestad (Het Riet, Het 
Park, Het Havenkwartier, Het Wold en De Wei) en omgeving Meerland & Ekamp.  
Onderstaand vindt u de bestuursleden en vrijwilligers die zich in de periode juli 2022- juni 2023 
hebben ingezet ten behoeve van het realiseren van de activiteiten.  
 
Voorzitter:    dhr. Jan Kok   Het Wold 
Vice Voorzitter:   Mevr. Ine Dijks   Het Havenkwartier 
Penningmeester:  dhr. Gerrit Smit   Het Park 
Secretaris:    Dhr Sebastiaan Hillenga Het Riet 
Bestuurslid:   dhr.Wim Harders  Het Havenkwartier 
Bestuurslid:   dhr. Jan Kraster  Meerland 
Bestuurslid:   mevr. Jose van Atten  Het Park 
Bestuurslid:   dhr. Chris Gras   De Wei 
Aspirant Bestuurslid:  mevr. Anita Loonstra  Het Havenkwartier 
Aspirant bestuurslid:  dhr. Philip van der Linde Het Riet 
 
 
Minimaal komt het bestuur van de vereniging om de 3 maanden bij elkaar en voert overleg met 
plaatselijke en provinciale overheden en instanties over beleids- en bestemmingsplannen en kwesties 
als leefbaarheid en veiligheid. In 2022 - 2023 zijn er 6 bestuursvergaderingen gehouden. 
 

3.2 Mutaties bestuur 
 

Er hebben zich een aantal mutaties voorgedaan in de samenstelling van ons bestuur in 2022 - 2023. 

Hans Hallebeek had zich in 2022 vrijwillig teruggetrokken als bestuurslid van onze vereniging. Wij 

willen hem hartelijk bedanken voor zijn inzet die hij in deze periode heeft getoond. 

 Daarnaast hebben we onlangs ook afscheid moeten nemen van onze voorzitter Jan Kok uit het Wold 

vanwege een verschil in visie. Door deze onverwachte wending heeft Ine Dijks de rol als interim-

Voorzitter op zich genomen totdat deze permanent ingevuld kan worden.  

Naast de aftredende personen hebben wij ook 2 nieuwe aspirant bestuursleden mogen verwelkomen 

in 2022-2023. Anita Loonstra (Het Havenkwartier) en Philip van der Linde (Het Riet) hebben zich 

recentelijk toegevoegd en wij heten hun van harte welkom bij de vereniging. 

Rooster van aftreden bestuursleden BbB 
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Naam Jaar 

benoeming* 

Jaar 

herbenoeming* 

Einde 

termijn** 

Functie 

Ine Dijks 2018 2021 2024 (interim) 

Voorzitter 

Gerrit Smit 2018 2021 2024 Penningmeester 

Sebastiaan Hillenga 2022 2025 2028 Secretaris 

Chris Gras 2021 2024 2027 Lid 

Jose van Atten 2021 2024 2027 Lid 

Jan Kraster 2018 2021 2024 Lid 

Wim Harders 2023 2026 2029 Aspirant lid 

Anita Loonstra 2023 2026 2029 Aspirant lid 

Philip van der Linde 2023 2026 2029 Aspirant lid 

     

 

*bestuursleden worden benoemd voor periode van 3 jaar. Onder een jaar wordt te dezen verstaan de 

periode tussen 2 opeenvolgende jaarlijkse algemene vergaderingen.  

**Er geldt een maximale zittingsperiode van 3 jaar (of korter op eigen verzoek) en is na aftreden 

onbeperkt onmiddellijk benoembaar 
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4.  Financieel Jaarverslag 2022 
 
 

4.1  Toelichting jaarrekening  
 

 
Bij het opmaken van het financieel verslag zijn een aantal basisprincipes in aanmerking genomen. 
Opbrengsten worden genomen op het moment dat ze daadwerkelijk zijn gerealiseerd, kosten en 
verplichtingen worden opgenomen in het boekjaar waarin ze zijn ontstaan. Naast de spaarrekening 
zijn er geen andere balansposten. 

Buurtbudget gemeente 
De vereniging ontvangt ieder jaar een buurtbudget van de gemeente. Deze is samengesteld uit een 
basisbedrag van € 4.150 en een toeslag van € 0,35 per inwoner. Begin 2021 telde Blauwestad 
volgens de gegevens van de gemeente 682 inwoners. Het ontvangen budget in 2022 was € 4.494,05. 
In het verleden was het buurtbudget opgedeeld in twee delen: organisatiegelden ( een vast bedrag 
van € 2.000 ) en leefbaarheidsgelden. Het bedrag van de leefbaarheidsgelden werd door het bestuur 
geoormerkt als budget voor bewonersactiviteiten en gelijkelijk verdeeld over de woongebieden. Er 
waren in 2022 6 woongebieden vertegenwoordigd in BBB; De Wei, Het Havenkwartier, Het Park, Het 
Riet, Het Wold en Meerland, zodat er per woongebied ruwweg € 350 beschikbaar was voor 
activiteiten.  

Restitutie leges 
In 2021 hebben we diverse ooievaarsnesten laten plaatsen. De gemeente had daarvoor een bedrag 
van  € 426,50 legeskosten in rekening gebracht en dat is ook betaald. Na een bezwaarschrift heeft de 
gemeente het geld in 2022 teruggestort. 

Spaargelden 
In eerdere jaren had de regeling van de buurtbudgetten de verplichting om het bedrag dat aan het 
einde van een jaar was overgebleven, terug te storten in de gemeentekas. In de coronajaren is deze 
regel echter niet toegepast, zodat we konden sparen. Het totaal gespaarde bedrag is nu € 9.857,63. 
We kunnen niet uitsluiten dat de gemeente in de toekomst zal teruggrijpen op de oude regeling.  

Uitgaven 
De kosten voor de website bevatten het abonnement op WIX dat in 2021 voor 3 jaar is verlengd. 
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5. Tot slot 

Ook in 2022-2023 is er door een wederom kleine groep bewoners heel veel werk verzet. Alle lof voor 
eenieder die weer geheel belangeloos zijn of haar tijd in dienst van de vereniging heeft gestoken! 

Zoals gezegd zal het bestuur, bij verkiezing en goedkeuring door de ALV, zich richten op het actief 
ondersteunen van de genoemde activiteiten omwille van het bevorderen van de leefbaarheid. 

Daarmee hoeft echter de kous niet af te zijn. Het indienen van andere relevante plannen en de 
uitvoering daarvan moet natuurlijk altijd in ogenschouw worden genomen. Bij voldoende interesse 
kunnen we bepaalde werkgroepen met vrijwilligers verder uitbouwen om zo meer te kunnen 
betekenen. Dat is echter aan u, bewoners van onze Blauwestad en leden van onze vereniging.  

Een email naar secretariaatBbB@gmail.nl kan daarin al voldoende zijn. Ook als u zich wilt aanmelden 
voor een bestuursfunctie. 

Wij wensen u een heel mooi verenigingsjaar toe. 

 

Namens het bestuur, 

 
 
 

Sebastiaan Hillenga 

Secretaris 


